
Zápis ze schůze územní skupiny č. 4, 

konané dne 18. 10 . 2023 

 

 

Místo konání: Komunitní dům, klub seniorů  

Přítomni: dle prezenční listiny  

Omluveni: ing. Kujal, p Plucha, p. Kadlec, p. Michl, pí Homolková, pí Štýfalová 

Hosté dle prezenční listiny 

Program:  

1. Zahájení jednání, úvodní slovo předsedy územní skupiny 

2. Informace ze schůze územní komise  

3. Podněty občanů ke zlepšení života a prostředí v dané oblasti. 

4. Různé 
 

Bod č. 1 

 Úvod 

 Úvodní slovo ing. Tamary Tefferové  

Bod č. 2 

 Informace ze schůze územní komise 

 Na schůzi územní komise proběhla kontrola činnosti územních skupin, tj. zda je 

v souladu s organizačním řádem územních skupin (svolávání schůzí, pozvánky, zápisy, 

dostatečná účast členů…). 

  Navrhnout členy, kteří již dlouho nechodí na schůze a ve skupině dlouhodobě 

nepracují, k jejich odvolání, aby mohli být nahrazeni novými zájemci o členství v územní 

skupině. Max. počet členů je 11.  

 Vzhledem k dlouhodobé nemoci požádala pí Štýfalová o uvolnění z členství ve 

skupině. 

 

Bod č. 3 

 Podněty občanů 

a) V ulici M. Horákové – v části za světelnou křižovatkou směrem k čerpací stanici si 

stěžují občané na hluk způsobený dopravou – zejména v části zastávky MHD, kde 

je beton, je zvýšená hlučnost (zejména v noci). 

b) Byla řešena údržba zeleně, dle občanů – nedostatečná. Např.  vnitroblok 

M. Horákové – J..Bendy  a ulice M.Horákové po výsadbě nikdo neudržuje. Viz foto 

4 kde si okolí udržují nájemníci a foto 5,6 jak to vypadá z ulice ve vnitrobloku - 

naproti již sekají  trávu sami nájemníci. 



c) nejsou ošetřovány stromy - obrůstání , neprořezávání uschlých větví, dva roky suchý 

strom po urgencích pokácen a nyní  druhý rok žádná výsadba nového stromku, 

odvodního žlab nikdo neudržuje, keře přerůstají až na balkóny nájemníků. Viz foto 

7 - 9 

d) Nedostatek laviček - v celém bloku pouze jedna lavička. 

e) Dále je potřeba úprava zarůstajících chodníků a dále úprava křoví, které často zužuje 

chodníky. Viz foto 1-2       

f) Byly řešeny dotazy ohledně cyklostezek – zda město plánuje vybudování systému 

cyklostezek tak, aby bylo možno i z periferií dojet po cyklostezkách až do města.  

g) Návrh na úpravu chodníku a stezky pro in-line okolo „koulového parku“ (střed 

Máje) tak, aby byl i pruh pro cyklisty. Info k cyklostezkám viz příloha č. 3. 

h) Dle občanů nejsou dostatečné informace umístění kontejnerů na ostatní odpad/ 

elektro, hliník, oděvy. Požadují letáčky s informací kde jsou umístěné. Pozn. 

Informace o nádobách na tříděný odpad je k dispozici na stránkách města:  https://c-

budejovice.maps.arcgis.com/apps/webappviewer/index.html?id=e41744713ec44ce

786a797a7e5fd8057 

i) Zavadilka – požadují protipovodňové úpravy, neboť stále dochází k jejich vyplavení 

při přívalových deštích. Občani Zavadilky rovněž řeší tuto situaci s vodohospodáři 

na magistrátu města.  Jedná se především o záplavy a hromadění vody po 

přívalových deštích v místech s nižší terénní úrovní. V některých místech by to šlo 

řešit např. zvýšením vozovky a tam, kde by to bylo stavebně náročné, by bylo třeba 

provádět pravidelnou údržbu odtokových kanálů, což evidentně prováděno není. 

Vhodné by bylo udělat na těchto krizových místech osobní kontrolu stávajícího 

stavu nějakou kompetentní osobou společně s místními občany. Konkrétně se 

jednalo o zaplavené domy na křižovatce u pneuservisu Sýkora, garáže p. Rotbauera 

a zaplavení vozovky u č.p. 2116. 

j) Dále byla podána informace, že dopravní komise požaduje názor na modré zóny a 

jejich další rozšiřování a jejich přínosy a nevýhody. Modré zóny jsou na sídlišti 

jednoznačně odmítnuty a samostatný rozbor je přílohou tohoto zápisu. Viz příl. č. 

10.   

Bod č. 4 

 Různé  

k) Požadavek na lepší propagaci akcí, zazněla kritika, že vše se řeší pouze přes stránky 

města a facebook, když každý nemá internet a nemá možnost tyto informace 

vyhledat. Návrhy: tištěné noviny, plakáty, rozhlas, Jihočeská televize, nástěnky.  

l) Občané žádají město o lepší spolupráci při vyřizování jejich podnětů.  

 

Přílohy:  

- Foto č. 1-2 zarostlé chodníky 

- Info k cyklostezkám příl. č. 3 

- Foto č. 4 – 9 zeleň 

- Rozbor modré zóny příl. č. 10 

   



 

V Českých Budějovicích dne: 7.11.2023                     zapsala ing. Tamara Tefferová  

om dopřáli více? 


